



## 「浪谷」衝浪及東南亞美食禮遇 Surf and dine privileges at “Groundswell”

### 條款及細則：

1. 此等禮遇有效期由即日起至 2024 年 12 月 31 日。
2. 此等禮遇亦適用於網上預約及即場報名參加衝浪課程。
3. 客戶如經網上預約參加課程，必須於付款前輸入指定的優惠碼，方可享用此等禮遇。如付款前沒有輸入優惠碼將無法享用禮遇，有關禮遇恕不補發。
4. 客戶如到現場報名參加課程，必須於報名時出示 SUPREME App 內的 e-ID，方可享用此等禮遇。
5. 此等禮遇不可與其他推廣優惠、現金券、折扣券或禮券一併使用。
6. 衝浪及美食套餐禮遇只適用於堂食。
7. 餐廳只接受電子付款方式。
8. 如有任何爭議，浪谷和 SUPREME 保留最終決定權。

### Terms and conditions:

1. These privileges are valid until 31 December 2024.
2. These privileges apply to both online bookings and walk-ins.
3. Customers signing up for the class online must enter the discount code at checkout to enjoy these privileges. If the discount code is not entered before payment, customers will not be able to enjoy the privileges, and no reissuance will be provided.
4. Customers signing up for the class on-site must present their e-ID on the SUPREME App during sign-up to enjoy these privileges.
5. These privileges cannot be used in conjunction with other promotional offers, cash coupons, discount coupons or gift vouchers.
6. The Surf and Dine Experience Package is applicable only to dine-in orders.
7. The restaurant accepts electronic payment methods only.
8. In case of any dispute, Groundswell and SUPREME reserve the right of final decision.